
Title (en)
Process for manufacturing sintered steel bodies, and bodies obtained thereby.

Title (de)
Verfahren zum Herstellen eines Formteiles aus Sinterstahl und daraus hergestelltes Formteil.

Title (fr)
Procédé pour la fabrication de pièces d'acier fritté et pièces ainsi obtenues.

Publication
EP 0354389 A1 19900214 (DE)

Application
EP 89113211 A 19890719

Priority
DE 3825463 A 19880727

Abstract (en)
In a process for manufacturing sintered steel bodies, sintered steel powder is pressed and sintered, the sintered body being austenitised by heating
to temperatures above 8000 degrees. After the austenitic heat treatment, the sintered body is cooled rapidly to a temperature of 280 to 450 degrees
C and kept in this temperature range for between 5 and 60 minutes, a bainitic microstructure of the structure being achieved. The sintered steel body
whose microstructure consists of bainite. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zum Herstellen eines Formteiles aus Sinterstahl wird Sinterstahlpulver formgepreßt und gesintert, wonach das Sinterteil durch
eine Erwärmung auf Temperaturen von über 8000 Grad austenitisiert wird. Nach der austenitischen Wärmebehandlung wird das Sinterteil auf eine
Temperatur von 280 bis 450 Grad C rasch abgekühlt und in diesem Temperaturbereich zwischen 5 und 60 Minuten gehalten, wobei eine bainitische
Mikrostruktur des Gefüges erreicht wird. Formteil aus Sinterstahl dessen Mikrostruktur aus Bainit besteht.
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